
Saksprotokoll i Kommunestyret - 12.12.2019  
 
Behandling: 
Fredrik Sandness (AP) fremmet følgende protokolltilførsel:  
Med utgangspunkt i svært høyt prishopp på SFO og tilbakemelding på høring om priser til FAU, 
ser det ut til at det politisk er ønskelig med endring av vedtektene. Priser kan ikke være 
gjeldende fra 1.1.2020. 
 
 
Votering  
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
Protokolltilførsel fremmet av Fredrik Sandness (AP) ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
Formannskapet fremmer følgende innstilling ovenfor kommunestyret; 

1. Vedlagte prisbok vedtas som framlagt 
2. Formannskapet ber administrasjonen om å sende saken om foreldrebetaling for 

helårsåpen SFO på høring til Kommunalt FAU.  Høringsinnspillene skal behandles 
politisk før de nye prisene eventuelt iverksettes.  

3. Formannskapet ber om at det settes ned en arbeidsgruppe som får i oppdrag å 
samarbeide med Kopparn Utvikling om tilrettelegging for vannkrevende næringer i 
kommunen. Arbeidet skal ferdigstilles i løpet av første kvartal 2020. 
Arbeidsgruppen består av Finn Olav Odde, Ogne Undertun og styreleder i Kopparn 
Utvikling 

4. Ber om at det legges frem et par eksempler på utregningen av selvkost i forbindelse 
med vann 

 
Protokolltilførsel: 
Med utgangspunkt i svært høyt prishopp på SFO og tilbakemelding på høring om priser til 
FAU, ser det ut til at det politisk er ønskelig med endring av vedtektene. Priser kan ikke 
være gjeldende fra 1.1.2020. 

 
 
 
 
 


